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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
30/8–2021 

 

 

Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 

 Patrik Andreasson v.ordf. 

 Camilla Ewald sekr. 

 Roger Nilsson kassör 

  Finn Clausen  

 Peter Grenander 
 Per-Henrik Göransson suppl. 

 Conny Karlsson 

 Mats Persson suppl. 

 Ann Pettersson 

Frånvarande: Lars Söderman 

 Sarah Nilsson suppl. 
 

 

 

 

 

 

 

 

§1 Mötets öppnande 

 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

  

§2 Godkännande av dagordningen 

 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 

 

§3 Föregående mötesprotokoll 

 

Föregående mötesprotokoll genomgicks, godkändes och lades till handlingarna. 

 

§4 Rapporter från: 

 

 Ordförande: 

 Inget enskilt att rapportera. 

 

 Kassör: 

 Vi har sålt 12 st kolsyregevär, C-60 och C-62. Efter avgifter och förpackningsmaterial 

så har vi tjänat ca 25 000:-. 

 Vi har ansökt om bidrag hos Skurups Sparbank för att köpa Scatt och tillhörande laptop. 

Även om vi inte får bidrag så bör vi satsa på Scatt. 

 Ekonomin är god. 

 ”Loppmarknaden” som vi hade 13/6 gav ca 5 000 kr. 

 Våra fonder har stigit med ca 5000 kr. 

 

 Luftgevär: 

 Luftgevärssäsongen startar 31/8. Anmälan sker via doodle.com. 
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 Det går inte att parkera på Parkskolan längre. 

 Det blir ingen veterantävling under hösten. 

 Det finns intresse av att köpa våra gamla ”transportörer”. Vi behöver även prata med 

YPK om dem. Vi behöver även gå igenom dem. 

 

 Korthåll: 

 Korthållssäsongen har avslutats. 

 Det har skjutits ca 14 000 skott på korthållsbanan under säsongen 2021 

 Bokningssystemet via doodle.com har fungerat bra. 

 Våra gummidukar börjar bli slitna. Vi ska be Lasse att inventera vad vi har och sedan tar 

vi beslut om hur mycket vi behöver köpa in. 

 Fredrik har varit med landslaget på landskamp mot Danmark.  

Det blir landskamp i Ystad under 2022, mest troligt 19–21/8. 

 

 Säkerhet: 

 Larm och övervakningskameror. Vi har installerat 2 kameror utomhus och har 

ytterligare 2, för inomhus miljö. Diskussion ang var de ska placeras. 

 Vi ska göra skyltar att sätta vid korthållsbanan. Dessa ska informera om att det är privat 

mark, kanske också att området är kamera övervakat. 

 Det kostar mellan 50 000 – 60 000 kr för att uppgradera vårt nuvarande lås/larm till ett 

lås med tagg. Det är inget fel på själva låset utan problemet är att få tag i kort med 

magnetremsa och att datorn är gammal. 

 Vi ska kolla upp värdeskåp/nyckelskåp att hänga våra nycklar i. Eller så ska vi bara 

flytta vårt nuvarande skåp. Nuvarande placering är inte riktigt bra. 

 YPK har hört av sig till Fredrik. Det har tydligen varit problem med larmet i 

Luftgevärshallen. Larmet har utlösts många gånger på senaste tiden. Vi får gå över 

vilken del som utlöser och se om vi kan lösa problemet. 

 Den som har fått ut en av våra nycklar har ansvaret, det är bara den som kan återkalla 

om larmet utlöser. Om fel person försöker att återkalla kan bli kostsamt. 

 De som finns på listan som bevakningsföretaget ringer vid larm är Fredrik Nilsson, Ann 

Pettersson Finn Clausen och Roger Nilsson. Alla andra blir borttagna.  

 Vi behöver ha en genomgång med alla med kort/nyckel, för att informera/påminna om 

hur våra lås/larm fungerar och hur man återställer. 

 

 Årsberättelse: 

 Inget att rapportera. 

 

 Tävlingsprogram: 

 DM, 23–24/10, ska vi hålla denna tävling? Vi avvaktar närmare och tar beslutet då. Det 

beror vad som händer när det gäller covid-19 

 Klubbmästerskap under hösten. 

 Det har varit veterantävling, korthåll, 28/8. 

 

 Märkeskompetenser: 

 Inget att rapportera. 

 

 Närvarokort: 
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 Inget att rapportera. 

 

 Uppvaktningar: 

 9/5 Roger Nilsson 50 år 

 21/7 Martina Bjerkhagen 50 år 

 

 Nyckelförteckning: 

 Vi har bara en extra nyckel till luftgevärshallen i dagsläget, den vill vi inte dela ut. 

Fredrik ska undersöka om YPK eller kommunen har extra som vi kan dela ut till Björn 

Lindquist. 

 

 Licenser: 

 Inget att rapportera. 

 

§5 Övriga frågor 

 

 3 fönsterluckor till stugan behöver ersättas. Dessahar blivit inlämnade till snickare för 

nytillverkning. 

 Vårt bly behöver lämnas in, Conny tar ansvar för detta. 

 Det har kommit in önskemål om att vi ska sätta upp en skylt på ståltavlan i skogen. På 

skylten ska det finnas information om denna tavla. Kostnaden blir ca 500 kr. Det beslutas att 

Roger tar ansvar för detta. 

 Vi ska ordna ”loppmarknad” igen. Vi har inte bestämt något datum än. 

 Vi behöver beställa ett SIM-kort till, detta för att vi behöver internet till våra 

övervakningskameror även på vintern, då behöver vi ett nytt SIM-kort så att vi kan få 

internet i luftgevärshallen. 

 

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

 

Nästa möte är 4/1018.30 i stugan. 

 

§7 Mötets avslutande 

 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

______________________   ______________________  

Camilla Ewald  Fredrik Nilsson 

Sekreterare  Ordförande 

 


